



## ECTA President Michael Franz

e-Mail: [President@ECTA.de](mailto:President@ECTA.de)

Dear Dancers,

Thus the year already is some weeks old, I wish you and all of your family all the best and success for 2016.

For our common hobbies in this year I hope for many successful events. Beside all the various specials ECTA will be ready again to present its variety of specialized events.

In April the Student Jamboree will take place north in Nienburg and south in Hochdorf on April 02, 2016. Besides the main dance form Square Dance, there will be intros to all other dance forms as well.

In May we will have the Round Dance Festival in the City of Schöneck. From May 20 to 22, 2016 besides dancing there will be workshops and clinics for diverse rhythms.

The Clog Convention in Bad Kreuznach will follow in August. From August 26 to 28, 2016 it will bring us different levels to be offered for dancing. Additionally to that Not-Yet-Cloggers get the opportunity to learn how to clog.

Finally for the year in October we will have the Contra Convention in the City of Wülfrath. Here dancing will be October 28 to 29, 2016 not only but additionally to live music.

Liebe Tänzer,

trotz des schon fortgeschrittenen Jahres wünsche ich Euch und Euren Familien alles Gute, Gesundheit und Erfolg für 2016.

Für unsere gemeinsamen Hobbies hoffe ich auch in diesem Jahr wieder auf viele erfolgreiche Veranstaltungen. Neben den vielen Specials wird auch die ECTA wieder ihre besonderen Veranstaltungen anbieten.

Die Student Jamboree am 02.04.2016 Nord in Nienburg sowie Süd in Hochdorf. Hier wird neben der eigentlichen Tanzsparte Square Dance auch jeweils eine Intro in die anderen Sparten gegeben.

Im Mai dann das Round Dance Festival in Schöneck. Hier gibt es vom 20. bis 22.05.2016 neben dem Tanzen die unterschiedlichsten Workshops und Clinics zu den diversen Rhythmen.

Im August folgt die Clog Convention in Bad Kreuznach. Vom 26. bis 28.08.2016 werden hier die unterschiedlichsten Level zum Cloggen angeboten. Daneben haben auch hier Noch-Nicht-Clogger die Möglichkeit Cloggen zu lernen.

Abschließend für das Jahr dann im Oktober die Contra Convention in Wülfrath. Hier

Again beside experienced dancers also interested guests are also welcome.

Further to this pure ECTA events there will be the ones held in cooperation with EAASDC in 2016 as well. The Spring Jamboree in the City of Forchheim is made to bring a large number of us together in the period of March 11 to 13, 2016. This will give you the opportunity to easily have a look on all the dance forms available from EAASDC and ECTA.

For September, to be precise, the Fall Round Up we, ECTA and EAASDC, are still looking for a club to host the event. Due to the extended timeline right now, it seems to be highly likely that the arrangement of the Fall Round Up will be in a special way again, alike the Spring Jam-boree 2016.

I really hope to get together with you due to the many opportunities, surely not limited to the ones mentioned before, but to the many other specials around the year, to talk to you and of dance with you.

Looking forward to it!

wird am 28.und 29.10.2016 nicht nur aber auch zu Live Musik getanzt. Auch hier sind sowohl geübte Tänzer als auch an Contra interessierte Gäste herzlich willkommen.

Neben diesen reinen ECTA Veranstaltungen gibt es aber selbstverständlich noch die gemeinsam mit der EAASDC ausgerichteten auch in 2016. Das Spring Jamboree in Forchheim in der Zeit vom 11. bis 13.03.2016 soll uns erneut gemeinschaftlich zusammenbringen. Hier kann ganz bequem ein Blick auf alle verfügbaren Tanzformen von EAASDC und ECTA geworfen werden.

Für den September, genauer das Fall Round Up sind wir, ECTA und EAASDC, nach wie vor auf der Suche nach einem Ausrichter. Angesichts der schon fortgeschrittenen Zeit, ist es sehr wahrscheinlich, dass es wieder eine besondere Art der Gestaltung geben wird, ähnlich der bei der Spring Jamboree 2016.

Ob der reichhaltigen Möglichkeiten, natürlich nicht nur den hier genannten, sondern auch den vielen Specials im Jahr, hoffe ich sehr Euch zu treffen, mit Euch zu sprechen und natürlich mit Euch zu tanzen.

Bis dahin also alles Gute!